
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 39. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 kwietnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza 

Morawieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Nowa wersja platformy pozwalającej załatwiać sprawy urzędowe bez wychodzenia z domu (ePUAP2) 

miała działać lepiej, niestety, jak podają media, tak nie jest. Od 1 marca 2017 r. w systemie panuje kompletny 

chaos w zakresie adresowania korespondencji do urzędów celno-skarbowych. Wyszukiwarka zna tylko 3  

z nich: śląski, dolnośląski i podlaski. 

Wyszukiwarka zawiera tylko 3 urzędy celno-skarbowe: śląski, dolnośląski i podlaski. Inne adresy są 

podpięte pod adresy izb administracji skarbowej. Podobne problemy są z pozostałymi adresami izb 

administracji skarbowej. 

Bardzo proszę o ustosunkowanie się do powyższej argumentacji. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 


